
Interpelácia č. 13/2014   
 

 

2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 30.4.2014  
 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Otázka súvisí s predchádzajúcou interpeláciou, myslím na predošlom zastupiteľstve, či mesto 

navrhovalo, resp. pripravilo nejaké riešenia realizovania prechodu cez koľaje o ktorom sme 

rozprávali naposledy alebo či vyvinulo nejaké aktivity k tejto otázke.  

 

Ing. Kolesár: 

Vo veci podchodu, po poslednom zastupiteľstve sa uskutočnilo stretnutie na železnici 

v súvislosti s inými vecami prerokovanými so železnicou najmä s tým, že v ochrannom pasme 

železníc vedie kanalizácia Trebišov – Milhostov a predmetom rokovania bola aj otázka 

týkajúca sa podchodu. Prosím pána Princíka o informáciu, aké stanovisko zastáva železnica 

k navrhovanému riešeniu.  

 

Ing. Princík: 

Čo sa týka prechodu cez koľajnice pre peších, stanovisko železníc je nemenné, je rovnaké. 

Prechod pre peších vybudovať v koľajišti trebišovskom je nepriechodné. Pán bývalý oblastný 

riaditeľ Ing. Juriga, teraz je námestníkom Železníc v Bratislave, aj ten nám to potvrdil, že nie 

je to možné. Jedine projekt Terminál integrovanej  dopravy to porieši.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 30.4.2014 
 

 

 

 

 

 

 


